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                                                                       З А П И С Н И К 
                            са 33. сједнице Комисије за спољну трговину и царине Представничког дома  
                                     Парламентарне скупштине БиХ, одржане 18. јуна 2009. године 
 

Сједница је почела у 13 часова. 
Сједници је предсједавао предсједавајући Комисије Славко Јовичић. 
Сједници су присуствовали чланови Комисије: Шемсудин Мехмедовић, Мехмед Суљкановић, 

Хаџи Јован Митровић, Салко Соколовић и Жељко Кузмановић. 
Оправдано су одсуствовали чланови Комисије: Јерко Иванковић Лијановић, Јозо Крижановић и 
Екрем Ајановић. 

Сједници су присуствовали: Мартин Рагуж, посланик у Представничком дому Парламентарне 
скупштине БиХ, Самир Сабљица, шеф Oдсјека у Министарству спољне трговине и економских 
односа БиХ, Енес Шерифовић, стручни савјетник у Министарству спољне трговине и економских 
односа БиХ, Драгиша Станковић члан Конкуренцијског савјета, Зоран Бркић, виши стручни сарадик 
у Cектору за односе с јавношћу ПСБиХ, Радомир Марјановић, стручни савјетник, и Соња 
Абдуловски, стручни сарадник у Комисији за спољну трговину и царине. 
 

За сједницу Комисије предложен је и једногласно усвојен сљедећи 
 
                                                                        Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 
    1. Усвајање Записника са 32. сједнице Комисије;   
    2. Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији, предлагач: Савјет 
        министара БиХ на основу члана 110. Пословника Представничког дома са амандманима, ради  
        достављања  Извјештаја Представничком дому; 
    3. Реализација Закључка са 50. сједнице Представничког дома поводом Информације о поплавама 
        у Поповом пољу, на ријеци Крупи и подручју Хутовог блата и утврђивање коначног текста 
        Мишљења за сједницу Представничког дома; 
    4. Текућа питања.  
 
 
Aд. - 1. Усвајање Записника са 32. сједнице Комисије 
 

Записник са 32. сједнице Комисије усвојен је једногласно, без примједаба. 
 
 
Ад. - 2.   Разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о конкуренцији,             
                предлагач:  Савјет министара БиХ, на основу члана 110. Пословника Представничког  
                дома са амандманима, ради достављања  Извјештаја Представничком дому 
 

Предсједавајући Славко Јовичић у уводним напоменама је истакао да је Савјет министара 
БиХ, 29. 04. 2009. године, упутио Парламентарној скупштини БиХ Предлог закона о измјенама и 
допунама закона о конкуренцији за разматрање по основном законодавном поступку.             
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Представнички дом је на 54. сједници, одржаној 27. 05. 2009. године,  усвојио Предлог закона  у 
првом читању.      

Констатовао је да су на текст предложеног закона благовремено доставили  амандмане: Јозо 
Крижановић - два амандмана, Шемсудин Мехмедовић - два амандмана и Славко Јовичић - четири 
амандмана, а у складу са чланом 109. став (2) Пословника на сједници Комисије је предложио три  
амандмана.  
 

У расправи су учествовали: Славко Јовичић, Драгиша Станковић, Самир Сабљица и 
Шемсудин Мехмедовић. 
 

Самир Сабљица је, у име предлагача Закона, истакао да у Предлогу закона има техничких 
грешака, нпр. називи чланова које треба брисати, што је и предвиђено амандманима. Затим је рекао 
да Aмандман I Шемсудина Мехмедовића није прихватљив јер је праг од 2.000.000 КМ низак и није у 
складу са европским стандардима, гдје постоји тенденција повећања а не смањења, док је Aмандман 
II Шемсудина Мехмедовића  прихватљив. 

Aмандман I Јозе Крижановића сличан је амандману Шемсудина Мехмедовића и прихватљив 
је за предлагача Закона, док Aмандман II није прихватљив. У даљем изјашњавању истакао је да је 
Aмандман I Славка Јовичића од 05. јуна 2009. прихватљив, а од aмандмана II и III Славко Јовичић је 
одустао. Taкoђе је истакао да су амандмани I, II и III Славка Јовичића, поднесени на сједници 
Комисије, прихватљиви. 
 

Након расправе спроведено је гласање. Комисија се изјаснила о амандманима и Предлогу 
закона на сљедећи начин: 
 
Aмандман I Шемсудина Мехмедовићa на члан 8. који гласи:  
         У члану 14. став (1) Закона о конкуренцији ријеч „Намјеравану“ брише се, а остали дио 
текста остаје непромијењен  - усвојен једногласно. 
         У истом члану, у ставу (1) тачка  б) износ од „5.000.000. КМ“ замјењује се износом од 
„2.000.000 КМ“  усвојен је са три гласа „за“, једним гласом „против“ и два гласа „уздржан“. 
 
Амандман I  Јозе Крижановића на члан 8. који гласи: 
        У члану 14. став (1)  у тачки б) ријеч „сваког“ брише се - није усвојен. 
 
Амандман II Јозе Крижановића на  члан 10. који гласи: 
      У члану 10.  став (1) иза ријечи „овог закона“ ставља се тачка, а остали дио текста се брише - 
усвојен jeдногласно. 
 
Амандман I  Славкa Јовичићa на члан 7. који гласи: 
       У  члану 11. став (3) измјенама  Закона  постаје став (2), иза ријечи „сматра се да“  додаје се 
ријеч „се“ . 
      У истом члану у ставу (4), који овим измјенама постаје став (3), у трећем реду иза ријечи: „не 
злоупотребљава“  ријеч „се“ брише се  -  усвојен једногласно. 
 
Славко Јовичић поднио је три амандмана на основу члана 109. став (2) Пословника: 
 
Амандман I 
       У свим члановима Предлога закона о измјенамa и допунама Закона о конкуренцији од члана 1. 
закључно са чланом 24. бришу се називи тих чланова - усвојен једногласно. 
 
Амандман II  
     У члану 12. став (9) Закона о конкуренцији, који овим измјенама постаје став (10), број (8) 
замјењује се  бројем (9) - усвојен једногласно. 
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Амандман III  
    У члану 14 став (1) мијења се и гласи: 
„Наслов члана 30. мијења се и гласи:  (Документација уз пријаву концентрације) -  усвојен  
једногласно. 
       Закључено је да је у тексту Закона потребно извршити номотехничку обраду текста и 
испоштовати Јединствена правила за израду правних прописа у институцијама БиХ. 
      Након гласања о амандманима Комисија је једногласно прихватила Предлог закона са усвојеним 
амандманима, те ће Представничком дому предложити његово усвајање. 
        
     Ад. - 3.  Реализација Закључка са 50. сједнице Представничког дома поводом Информације о  
                   поплавама у Поповом пољу, на ријеци Крупи и подручју Хутовог блата и  
                   утврђивање коначног текста Мишљења за сједницу Представничког дома 
 
        У уводним напоменама предсједавајући Јовичић рекао је да је радна верзија мишљења са 
предлогом закључака, разматрана на 32. сједници Комисије, усвојена са предлогом за корекцију и 
допуну закључка тачке 3. који  је требало  усагласити са члановима делегације на састанку одржаном 
11. 05. 2009. године у Општини Равно. 
      Истакао је да је на овој сједници Комисије неопходно утврдити коначан текст закључака ради 
достављања Мишљења Представничком дому. 
Такође је напоменуо да су Слободан Шараба те „Електропривреда  Републике Српске“ - Зависно 
предузеће Хидроелектране на Требишњици предлог закључака  накнадно доставили.  
 
          У дискусији су учествовали: Мартин Рагуж , Мехмед Суљкановић и Славко Јовичић. 
 

Мартин Рагуж рекао је да достављена верзија Мишљена у којем су садржани предлози 
закључака  задовољава и даје смисао цјелокупном раду. Истакао је да су ставови Слободана Шарабе 
и Хидроелектрана на Требишњици већ обухваћени и садржани у предлогу Комисије, изузев другог 
дијела става 2 Хидроелектрана на Требишњици којим би требало допунити став 5. Предлога 
закључака.    

Мехмед Суљкановић рекао је да је пратио рад и активности у вези са поплавама, те да има  
само ријечи хвале за рјешавање овако важног питања компромисом,  што може бити примјер за 
рјешавање евентуалних  будућих проблема. 

Славко Јовичић предложио је да Комисија усвоји овај предлог закључака са допуном Мартина 
Рагужа, што представља текст коначног Мишљења које треба упутити Представничком дому на 
усвајање, уз обавезу МСТЕО да трајно прати ову проблематику на цијелој територији Босне и 
Херцеговине. 

Комисија је једногласно подржала коначан предлог закључака које треба уградити у 
Мишљење те га доставити на разматрање Представничком дому. 
 
Ад. - 4. Текућа питања 
 

Салко Соколовић предложио је да се на једној од наредних сједница Комисије закаже састанак  
са представницима Агенције за безбједност хране БиХ. Тема разговора била би информација о 
проблемима с којима се Агенција сусреће у раду. 

Чланови Комисије једногласно су прихватили овај предлог. 
 

Сједница је завршена у  14.30 часова. 
 
 
    Секретар Комисије                                                           Предсједавајући Комисије 

                    Емира Чешљар                                                                    Славко Јовичић 


